
Rozmowy o potencjalnej inwestycji w Toruniu 

 

Prezydent Torunia Paweł Gulewski spotkał się z wysokiej rangi
przedstawicielem południowokoreańskiego koncernu. Rozmowy dotyczyły
możliwości zainwestowania w Toruniu.

Spotkanie odbyło się 6 marca 2025 r. w Urzędzie Miasta Torunia. Uczestniczyli w
nim, oprócz prezydenta Torunia przedstawiciele południowokoreańskiego koncernu,
a także Pełnomocnik PMT ds. Rozwoju i Wsparcia Biznesu, Dyrektor CWB – Łukasz
Szarszewski. Rozmowy dotyczyły potencjalnych możliwości zainwestowania w
Toruniu.

- Skupiliśmy się na możliwości zainwestowania w nowoprojektowanej Strefie
Inwestycyjnej Toruń – Zachód. Mówimy tutaj o potencjalnej, wielkoskalowej
inwestycji związanej z nowoczesnymi technologiami, która mogłaby zostać
zrealizowana w Toruniu. Rozmowy dotyczyły też potencjalnych możliwości
zainwestowania przez koncern w infrastrukturę komunalną -  podsumował Paweł
Gulewski, Prezydent Miasta Torunia.
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Przedstawiciele koncernu przybyli do Torunia na zaproszenie lokalnego
przedsiębiorcy. W zgodnej opinii stron spotkania, rozmowy będą kontynuowane za
pośrednictwem Centrum Wsparcia Biznesu.

Fot. Grzegorz Olkowski (Nowości)
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